
Дачић: "Два пута дневно авиони ће ићи по држављане Србиjе"
уторак, 24. март 2020.

Први потпредседник Владе и министар спољних послова Србије Ивица Дачић изјавио је
вечерас да Влада планира да, у просеку, два пута дневно шаље авионе Ер Србије како би
превезли српске држављане који су остали "заробљени" у иностранству, а након што је
обустављен међународни саобраћај због вируса Covid-19.  

Министар Дачић је у изјави за РТС поручио да је нереално очекивати да ће авиони бити
упућивани у Перу, Шри Ланку, на Бали...

„Морају на неки начин да се домогну до неких других дестинација, до којих можемо да
дођемо", нагласио је шеф српске дипломатије.

Министар је поновио и да је потврђена инфекција код још једног члана Мисије Србије при
УН-у у Женеви. Министар Дачић је рекао да он није ни примљен у болницу у Женеви, иако
му је констатовано тешко стање.

„Једва смо постигли да оде у Берн у болницу, али иако му је једно плућно крило практично
отказало, а они хоће да га отпусте, и предлажу му да иде кући и пије парацетамол",
констатовао је министар Дачић.

Министарство спољних послова, с тим у вези, упутило је протест швајцарској амбасади у
Београду.
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